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Již podeváté se začátkem srpna v hlineckém městském parku Na Drahách konal Folkový
špekáček. Jde o jeden z menších letních festivalů, kde vystupují nejen zvučná jména, ale i
zatím méně slavné či regionální kapely. Za celou dobu pořádání festivalu se místní potýkali s
nepřízní počasí, podle ohlasů věrných návštěvníků byl tohle jeden 

z mála ročníků, ne-li jediný, kdy celý den svítilo krásné letní sluníčko. V rámci festivalu funguje i
pár tradičních doprovodných akcí a zvyklostí, jako např. zatloukání hřebíku za každého diváka,
malá improvizovaná čajovna, nebo dražba ručně malovaných či batikovaných triček, jejíž
výtěžek putuje na dobročinné účely. Specifikum místního festiválku je také to, že k jídlu zde
nedostanete nic jiného, než stylové špekáčky, ať už opékané nebo naložené jako utopence. Ale
vraťme se zpátky k hudbě, protože hlavně kvůli ní na podobné akce jezdíme.

  

Celý festival zahájili krátce po 14 hodině Pidilidi, pro které bylo jejich zdejší vystoupení
historicky posledním koncertem. Sice se trochu potýkali se zvukem, ale nakonec se vše
podařilo a tato pardubická partička svou derniéru odehrála, i když už jenom ve třech, ve složení
Píďa, Šárka a Pazy. Po krátké pauze nás písničkami staršími i novějšími potěšil 
Slávek Janoušek
, který již nějaký čas vystupuje opět s 
Lubošem Vondrákem
. Dokonce jsme zde měli úplně první možnost zakoupit nejčerstvější dvojCD se záznamem
jednoho historického Slávkova koncertu z Litvínova, který tehdy na obyčejný magnetofon nahrál
Honza Brož. Vystřídáni byli početnou a svižnou svitavskou kapelou 
Do větru
. Ta své posluchače potěšila zprávou, že se chystá do studia natočit další CD a z radosti nad
touto očekávanou 
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událostí uspořádala výprodej svého předchozího alba Myšlenky do větru. Po nich přišlo nařadu další duo, a sice Pospíšil & Zatloukal a jak je jejich zvykem, sypali jednu pecku za druhou a mluvili jen velmi zřídka. Pardubická Pavučina se pochlubila tím, že má k Hlinsku velice blízko, nejsem si jistá, jestli někdo z kapely dokoncepřímo z Hlinska nepochází. Každopádně si sem podle svých vlastních slov moc rádi přijelizahrát a jak je zřejmé, byla to v letošním programu již druhá kapela z Pardubic, a jak ještěuvidíme, nebyla poslední. Po již zmiňované dražbě a následnému vystoupení dvou písničkářů Ivety NovotnéaJiřího Němceobstarali finále celého festivalu Marien, i když ono konkrétně u téhle kapely už nějaký čas tak zcela neplatí, že je pardubická. Nicméněto nic nemění na tom, že jejich vystoupení bylo příjemnou tečkou za celým odpolednem avečerem plným folkové muziky. Po zasloužených ovacích a přídavku oficiální část festivalu siceskončila, ale neoficiálně se ještě pokračovalo akusticky u kytar. Jak to celé probíhalo, to už vámneřeknu, my už jsme tou dobou byli na cestě domů.  Během celého dne bylo možné zanechat na nástěnce nejrůznější vzkazy, zejména jsme bylivyzvání k návrhům na účinkující výročního, desátého Špekáčku. Jak jsem tak koukala nauváděná jména kapel a písničkářů, tak pokud se pořadatelé opravdu nechají inspirovat, mohl byto být docela zajímavý ročník.
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